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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor akarnak akkumulátorgyárat és/vagy -
feldolgozót telepíteni Budapestre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  hvg.hu  oldalon  megjelent  „Sóskúton  nyílik  meg  az  Alsózsolcáról  kiebrudalt
akkufeldolgozó„  című  cikk  szerint  az  akkumulátorfeldolgozó  üzem várhatóan  februárban  kezd
működni Sóskúton:

„13 milliárd forintos beruházással hoz létre csúcstechnológiás üzemet Sóskúton a szlovén tulajdonú
Andrada  csoport  zöld  energiatároló  rendszerek  újrahasznosítására  –  közölte  a  cég
megkeresésünkre kedden. A vállalat összesen 160 munkahelyet tervez létrehozni a projekttel. Peter
Tibaut, az Andrada ügyvezetője és társtulajdonosa a közleményben azt írta, hogy kis kapacitású,
nem  veszélyes  fémhulladékokat  újrahasznosító  üzemként  indulnak  el,  a  sikeres  felfutást  követő
második  lépésben  pedig  teljes  energiatároló  rendszereket  is  feldolgoznak  majd.  „Az  egységes
környezethasználati engedély kérelmezéséhez átfogó környezeti hatásvizsgálatot végzünk. Célunk,
hogy a legszigorúbb környezetvédelmi követelmények és uniós szabványok alapján működjünk” –
tették hozzá.

Az üzem február végén fogja megkezdeni a működését, a szükséges engedélyek megszerzése után.

Ezt követően tájékoztatásuk szerint újabb magyarországi és európai helyszínek következnek.

Azt is írták, hogy fontosnak tarják „a környezetvédelmi előírások szigorú ellenőrzését, a megfelelő
hulladékgazdálkodást és a hosszú távú fenntarthatóságot”.

Az Andrada terve korábban az volt, hogy Alsózsolcán indítja el az első üzemét, ám a „a sóskúti
telephely méretét és logisztikai adottságait tekintve még optimálisabb helyszínnek bizonyult”.



Alsózsolcán komoly társadalmi ellenállás fogadta az Andradát (…)”

 

Kérdezem Önt:

Mikor akarnak akkumulátorgyárat és/vagy -feldolgozót telepíteni Budapestre?

 

Budapest, 2024. január 22.
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